

**No. 48329**

---

**International Fund for Agricultural Development  
and  
Spain**

**Borrowing Agreement between the Kingdom of Spain ("Spain") acting through Instituto de Crédito Oficial ("ICO") as its Financial Agent and the Spanish Food Security Co-Financing Facility Trust Fund ("the Trust") acting through the International Fund for Agricultural Development in its capacity as the Trustee of the Trust ("IFAD", "the Fund" or "the Trustee") (with annexes). Rome, 20 December 2010, and Madrid, 28 December 2010**

**Entry into force:** *28 December 2010 by signature*

**Authentic texts:** *English and Spanish*

**Registration with the Secretariat of the United Nations:** *International Fund for Agricultural Development, 25 February 2011*

*Not published in print, in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.*

---

**Fonds international de développement agricole  
et  
Espagne**

**Accord d'emprunt entre le Royaume d'Espagne (« Espagne ») agissant par l'intermédiaire de l'Instituto de Crédito Oficial (« ICO ») en tant qu'agent financier et le Fonds espagnol de cofinancement pour la sécurité alimentaire (« le Fonds de cofinancement ») agissant par l'intermédiaire du Fonds international de développement agricole en tant qu'administrateur du Fonds de cofinancement (« FIDA », « le Fonds » ou « l'Administrateur ») (avec annexes). Rome, 20 décembre 2010, et Madrid, 28 décembre 2010**

**Entrée en vigueur :** *28 décembre 2010 par signature*

**Textes authentiques :** *anglais et espagnol*

**Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :** *Fonds international de développement agricole, 25 février 2011*

*Non disponible en version imprimée, conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.*